
Notulen algemene ledenvergadering BV de Stolp 2022 
 
Datum: 02-06-2022 
Aanwezigen: Hans Schoon, Erwin van der Sluis, Rieke Hof, Susanne Hoogendoorn, Ruben Kneppers, 
Trix Beens, Martin van Wissen, Lia Arnhard, Mark Janssen en Emma Kaandorp 
Voorzitter: Hans Schoon 
Notulist: Susanne Hoogendoorn 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 

2. Behandeling notulen van de op 30 augustus 2021 gehouden algemene ledenvergadering 
Er wordt door Lia aangekaart dat er afgesproken was om halverwege het seizoen in februari 2022 
een extra ledenvergadering te houden, dit is niet gedaan. De opkomst op de maandagavond was 
goed te noemen, het aantal jeugdleden is tijdens afgelopen seizoen steeds verder afgelopen maar 
hiervoor is geen vergadering gepland omdat daarvoor een andere oplossing gezocht moest worden. 
Verder geen opmerkingen en de notulen van vorige keer is akkoord bevonden. 
 

3. Financiële aangelegenheden 
-Jaarrekening en balans: positieve balans van +€400. Dit komt omdat vanwege corona er een deel 
van de zaalhuur terug gestort is en het gehele bedrag van de subsidie ontvangen is. 
-Begroting seizoen 2022/2023 is opgesteld en akkoord. 
-Verslag commissie kascontrole: Martin van Wissen en Mark Janssen hebben de kascontrole verricht, 
hierbij zijn geen bijzonderheden aangetroffen. Martin Wissen is aftredend lid van de kascommissie, 
Emma Kaandorp zal nieuw lid zijn van de kascommissie. Mark Janssen zal ook aftreden omdat hij het 
voorzitterschap op zich zal gaan nemen komend seizoen. Sam Kuipers zal toetreden tot de 
kascommissie. Trix Beens is reserve lid van de kascommissie. 
-Vaststelling contributie 2022/2023: contributie voor de volwassen blijft gelijk op €146. Voor de 
jeugd zal 1 prijs komen, dit zal €65 zijn. Dit lage bedrag zodat het aantrekkelijk wordt voor jeugd om 
te starten met badmintonnen. 
-RABO clubactie: deze is dit seizoen niet gedaan, voor komend seizoen 2022/2023 is deze 
aangevraagd. Graag allen op de Stolp stemmen! 
-Er is een grote spaarrekening, dit is bedoeld als buffer. De Stolp krijgt een grote subsidie maar niet 
zeker of dat volgend jaar ook zo is. 
-Jubileum 45 jarig bestaat: invulling hiervan zal tzt bedacht gaan worden, er zal komende 3 jaar ieder 
jaar €2000 gereserveerd worden hiervoor. 
-Werving nieuwe leden: hoe in te vullen is aan het bestuur, hiervoor zal een bedrag van €1000 
gereserveerd worden en mag besteed worden. 
 
 

4. Verkiezing bestuursleden 
Hans Schoon treedt af als voorzitter, Rieke Hof heeft bij de uitnodiging voor deze vergadering een 
oproep gedaan wie deze functie wil overnemen. Hierop heeft niemand gereageerd. Sam heeft wel 
interesse getoond denkt hiervoor te weinig tijd te hebben. Mark Janssen geeft tijdens de vergadering 
aan voorzitter te willen worden. De aanwezigen zijn hiermee akkoord gegaan. 
De aftredende leden Erwin van der Sluis, Susanne Hoogendoorn en Ruben Kneppers zijn opnieuw 
gekozen tot bestuursleden.  



5. Jeugd seizoen 2022/2023 
Afgelopen seizoen begonnen met 7 jeugdleden, hiervan zijn er op dit moment nog 2 van over. Erwin 
geeft aan dat hij training wil blijven geven maar dat het minimum aantal jeugdleden 4 moet zijn. 
Erwin heeft een flyer opgesteld om jeugdleden te werven, deze zal opgehangen worden op 
basisscholen in Alkmaar en Langedijk. Er is ook een laag bedrag €65, als contributie vastgesteld zodat 
de sport voor iedereen toegankelijk is. 
Er is bij de Rietschoot aangevraagd of de jeugd op maandagavond van 18.45-20.00 uur kan gaan 
trainen, volgt nog of dit akkoord is. Hierdoor kunnen de volwassen meetrainen of helpen bij de 
training als Erwin niet kan. Het voordeel voor Erwin is ook dat hij de zaterdag vrij heeft en misschien 
trekt dit ook nieuwe jeugd aan omdat zij veelal op zaterdag werken. 
 

6. Externe competitie 
Ondanks corona is de externe competitie uitgespeeld. Tussentijds gestopt vanwege lockdown en 
meerdere wedstrijden verplaatst. Uiteindelijk is het team 5de geworden in de 5de divisie. Voor volgens 
jaar is de inschrijving verstuurt. 
 

7. Mededelingen 
Hans draagt de site over aan Ruben, hij zal deze updaten en gaan bijhouden. 
 

8. Rondvraag 
-Lia geeft aan dat zij vindt dat het seizoen lang duurt, door tot eind mei. Laatste maand kleine 
opkomst, dus eerder stoppen. Eerder stoppen willen de andere leden niet dus voor komend seizoen 
zal opnieuw doorgespeeld worden tot eind mei. 
-Trix vraagt hoeveel leden er zijn: 21 volwassenen en 2 jeugdleden. 
-Trix vraagt of er nog antwoord vanuit de Rietschoot is gekomen over de luchtcirculatie. Erwin geeft 
aan meerdere keren contact te hebben gezocht maar nooit antwoord te hebben gekregen. We 
ventileren zelf door de deuren in de sporthal open te doen. 
 

9. Afsluiting 
Hans Schoon wordt bedankt voor de inzet van de afgelopen jaren met een bos bloemen en een 
cadeaubon. 
 
 


